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Димитър Маринов - Трябва да има

доработка на СЕСПА, през която

аптеките да могат да виждат в кои

складове има лекарства

Димитър Маринов, председател на Българския фармацевтичен съюз посочи, че очевидно има нарушение на

закона. "Защо се е стигнало дотам фирмите-нарушители да извършват съответния износ? Трябва да има

доработка на СЕСПА, през която аптеките да могат да виждат количествата. Притежателят на разрешение за

употреба обикновено внася медикаменти през няколко големи склада, които имат свои аптеки. Те получават

конкурентно предимство на пазара. В момента е забранено една фирма да притежава производител, склад и

аптеки. Но не е забранено физическо лице да има няколко фирми, които да имат склад, аптеки и производител.

По този начин се крият лекарства", коментира той. И уточни, че се е знаело, че се изнасят дефицитни

лекарства, но е нямало доказателства.

Целият материал можете да видите ТУК.

https://nova.bg/news/view/2023/09/18/426083/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%BE-150-000-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D0%B0%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%BA/

